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OR-RM.0012.4.15.2021 

 

Protokół Nr 3/21 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 26 marca 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Illona Pubanc 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja dyrektora Miejskiej biblioteki Publicznej w Koronowie na temat 

funkcjonowania instytucji.  

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.     
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2. Informacja dyrektora Miejskiej biblioteki Publicznej w Koronowie na temat 

funkcjonowania instytucji.  

 

Informację przedstawił pracownik Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie Pani Anna 

Smużna. 

 

Informacja stanowi  Załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Na posiedzenie komisji przybyła p.o. dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Sportu 

i rekreacji Pani Paulina Kontna, celem wyjaśnienia odpowiedzi jaką otrzymali członkowie 

komicji na wniosek złożony przez radną Panią Małgorzatę Szymczak w dniu 26 stycznia 

2021 r. podczas sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

Pani Paulina Kontna odczytał odpowiedź na wniosek złożony przez radną Panią Małgorzatę 

Szymczak. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak poinformowała zebranych, że wniosek, który złożyła miał 

służyć tylko dobremu celowi. Aby zdiagnozować problem i wspólnie go rozwiązać. 

Pani Paulina Kontna poinformowała, że hala sportowa funkcjonuje i są prowadzone zajęcia, 

więc dzieci mogą korzystać. Poza tym wszystkie obiekty były czynne i dostępne poza 

lockdownem w okresie od marca do maja 2020 r. 

Teraz od 27 marca br. ponownie będą zamknięte w związku z ogłoszonymi obostrzeniami. 

Na hali odbywają się zajęcia rolkarskie- 3 razy w tygodniu, w których uczestniczy ok. 30 

osób, siatkówka dziewcząt ok. 20 osób na każdych zajęciach. Dzieci aby uczestniczyć 

w zajęciach muszą być zapisane do danego klubu, który te zajęcia prowadzi. Miejsko – 

Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji nie zatrudnia instruktorów.  Zatrudniony był jeden 

instruktor, który prowadził sportowe przedszkole. Jednak obecnie te zajęcia się nie 

odbywają. 

 

3.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Koronowo na lata 2021-2026".  

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziały Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jarosław Stoba. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziały Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jarosław Stoba. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Angelika 

Walat przedstawiła projekty uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Posiedzenie komisji opuścili członkowie: Pan Henryk Borowicz, Pan Patryk Bociek. 

Obecnych 6 członków komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zmianę porozumienia 

międzygminnego nr 1/2017 z dnia 27 grudnia 2017 r.  w sprawie przejęcia przez Miasto 

Bydgoszcz zadań własnych Gminy Koronowo  w zakresie realizacji obowiązku utrzymania 

i eksploatacji regionalnej instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił członek Pan Patryk Bociek. Obecnych 7 członków 

komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XIV/129/19 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 27 września 2019 r. w sprawie zamiany nieruchomości położonych 

na terenie Miasta Koronowo. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił członek Pan Henryk Borowicz. Obecnych 8 członków 

komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach  „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Koronowo 

na rok 2021. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pan Jerzy Michalski. 

Zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały. W uzasadnieniu zmiana daty z 18 lutego na 17 
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lutego.  

Głos w sprawie projektu uchwały zabrała Pani radna Małgorzata Szymczak i oświadczyła, że 

będzie głosowała przeciw temu projektowi uchwały. Ponieważ uważa, że pieniądze są 

wydatkowane nieracjonalnie. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Posiedzenie komisji opuścili członkowie: Pani Mirosława Holka, Pan Henryk Borowicz, 

Pan Patryk Bociek. Obecnych 5 członków komisji. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał pismo rodziców dzieci z Trzemiętowa, 

które uczęszczają do SP w Wierzchucinie królewskim w sprawie dofinansowania przez 

Gminę Koronowo dowozu uczniów do szkoły. 

 

Pismo stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poinformował, że od czasu kiedy 

dzieci zaczęły uczęszczać do SP w Wierzchucinie królewskim Gmina Koronowo prowadziła 

rozmowy z Gminą Sicienko . Jednak Gmina Sicienko nie jest zainteresowana podpisaniem 

porozumienia w sprawie finansowania dowozu dzieci do szkoły, ponieważ chce, aby dzieci 

wróciły do szkoły w ich gminie.  Gmina Koronowo zwróciła się do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z zapytaniem, czy możemy finansować dowozy dzieci 

z Gminy Sicienko do SP w Wierzchucinie Królewskim.  

Z odpowiedzi Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy wynika, że Gmina Koronowo 

nie może finansować dowozów dzieci z Gminy Sicienko do SP w Wierzchucinie 

Królewskim.  

Radna Małgorzata Szymczak zadała pytanie czy Miejsko - Gminny Zespół Edukacji 

realizuje wypłatę stypendiów dla dzieci. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła odpowiedziała, że 

realizują to zadanie.  Jest to kwota 100 zł na dziecko na miesiąc w roku szkolnym. 
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Radna Pani Sławomira Polewana zapytała o rozstrzygnięcie w sądzie sprawy skargi matek 

w sprawie finansowania dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkoły. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła poinformowała, że nie 

zapadła jeszcze decyzja, czy Gmina Koronowo ma pokryć koszty dowozu. 

Pani dyrektor poinformowała także członków komisji, że zostało rozstrzygnięte zapytanie 

ofertowe na zakup samochodu do dowozu dzieci. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła poinformowała zebranych, 

że przygotowywane są projekty organizacyjne szkół na rok szkolny 2021/2022. 

Dane przedstawione w tabeli obrazują ilość dzieci w roku szkolnym 2021/0222 w szkołach, 

gdzie dzieci będzie najmniej. 

SP Sitowiec   

LP Poziom bieżący klasa Liczba uczniów 

1 0 0A 22 

2 1 1B 9 

3 2 1A 8 

4 3 1A 13 

5 4 1a 11 

6 5 1 6 

7 6 a 8 

8 7 a 13 

9 8 a 10 

  razem 100 

    

SP Witoldowo   

LP Poziom bieżący klasa Liczba uczniów 

1 0 0 10 

2 1 a 6 

3 2 a 6 

4 3 a 6 

5 4 a 8 

6 5 a 8 

7 6 a 14 

8 7 a. 7 

9 8 a 13 

  razem 78 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper poprosił o listę uczniów z kl. I ze szkoły we Wtelnie 

z podziałem na miejscowości. 

Poruszono problem małej ilości dzieci w Szkole Podstawowej w Witoldowie. 

Pani dyrektor M-GZE poinformował, że dzieci mogą uczęszczać do klasy I do Szkoły 
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Podstawowej we Wtelnie. Ponieważ tam i tak są tworzone 2 klasy I po 16 uczniów. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak poruszyła problem zdewastowanego placu zabaw 

w Samociążku oraz wiat przystankowych. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia 

o godz. 12:40  zamknął posiedzenia Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                               /-/  Artur Koper 


